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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente  
Ten Boer, gehouden op 27 juni 2018 om 20.00 uur in het gemeentehuis van  
Ten Boer. 
   
Voorzitter:   de heer F. de Vries 
PLV Griffier:   de heer M.C. Huisjes 
 
Aanwezig  de dames R. Pestman en J. Kuin-v.d. Poel en de heren A. Bolhuis, B. Bosch,  
  T.J. de Wit, R.F. Staijen, P. Haanstra, P. Rebergen en H. Lode. 
Tevens aanwezig de wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema. 
Afwezig  de dames E. Hoekstra-Blaauw en M. Wijnja en de heren J.A. Joling en  

H. Kooistra 
 
1a. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
Alle raadsleden krijgen een kopie van de brief van PricewaterhouseCoopers 
Accountants, d.d. 27 juni 2018, inzake de afwikkeling van de controle van de 
jaarrekening 2017. Daarin staat dat de laatste controles nog worden uitgevoerd en 
vastgelegd voor 15 juli. De accountant verwacht echter een goedkeurende verklaring 
te verstrekken.  
Wethouder Postma licht de brief toe en stelt voor om mét deze kanttekening en onder 
voorwaarde de jaarrekening 2017 goed te keuren. 
 

1b. Vragenuurtje            
            Er zijn geen vragen. 
 
2a. Vaststelling agenda 
 De PvdA zal na agendapunt 8 een motie indienen. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2b. Primus bij hoofdelijke stemming 
 De heer A. Bolhuis 
 
3. Spreekrecht burgers 
 Mw. J. Tonnis de Graaf laat namens het bestuur van zwembad De Blinkerd weten 
 dat zij blij zijn met het voorstel inzake het zwembad (agendapunt 11). Het zwembad  
 heeft 18.000 bezoekers gehad en dat is het hoogste aantal van de regio. Daar is het  
 bestuur trots op.  
 
4a. Besluitenlijst 30 mei 2018  

De lijst wordt vastgesteld met de opmerking dat de heer Rebergen mist in de lijst van 
aan/afwezigen. 

 
4b. Bespreking toezeggingenlijst 

Punt 1, roekenproblematiek: er is inmiddels onderzoek geweest en een offerte 
uitgegaan. De aanpak volgt volgend jaar.  

 
Punt 3, trap in wisselwoningen: de projectleider van het Centrum Veilig Wonen 
voldoet de trap aan de normen, maar op verzoek kan er een traphekje geplaatst 
worden of kan de trap worden dichtgemaakt. 
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De lijst wordt doorgenomen, aangepast en vastgesteld. 

             
5a. Ingekomen stukken 

De raad gaat akkoord met de voorgestelde afdoening.  
 

5b. Informerende raadspunten 
De raadsleden nemen kennis van de punten.  

 
6a. Mededelingen vanuit het college 

Portefeuillehouder Postma laat weten dat de gemeente in gesprek is met  
woningstichting Wierden en Borgen over het Centrumplan (veld 1 en cluster 4). Men  
streeft ernaar in de loop van 2019 te gaan bouwen.  

 
6b. Verbonden partijen 
 Er zijn geen opmerkingen. 
 
6c. Stand van zaken gaswinningsdossier (actualiteiten)  
            Volgens portefeuillehouder De Vries zitten er drie belangrijke punten in het rapport dat 

het Staatstoezicht op de Mijnen aanbiedt aan minister Wiebes: 
➢ De verlaging van de winning heeft effect. 
➢ De versterking zal altijd nodig zijn. 
➢ De versterking moet sneller. 

De regio is aanwezig bij de presentatie van het rapport, waarna een (voorbereid) 
bestuurlijk overleg volgt met de minister. Portefeuillehouder De Vries wil ook spreken 
over de betrokkenheid van bewoners en de lokale regie. Op 2 juli is er ook meer 
helderheid over de badges. De raad wordt maandag of dinsdag hier schriftelijk over 
geïnformeerd. 
De heer Sietsma begint morgen als opvolger van de heer Alders (Nationaal 
Coördinator Groningen). 
 
Portefeuillehouder Postma geeft een update over de wisselwoningen. Vorige week is 
er een inloopbijeenkomst geweest in Ten Post. Deze is positief verlopen. De vragen 
van de inwoners waren voornamelijk van persoonlijke aard. Voor de locatie Velinga in 
Ten Post is een vergunning aangevraagd.  
Voor de locatie(s) in Ten Boer (Boersterweg en Verlaatweg) hoopt ze vóór de 
zomervakantie meer duidelijkheid te kunnen geven. Tegen die tijd wordt er een 
bijeenkomst georganiseerd waarvoor ook de raadsleden weer worden uitgenodigd. 

  
6d. Stand van zaken herindeling / bestuurlijke toekomst 

De Eerste kamer neemt op 9 of 10 juli een besluit over de herindeling. De raad krijgt 
daar uiteraard bericht van. Portefeuillehouder De Vries noemt drie punten die de 
komende tijd van belang zijn: 

➢ De gemeente moet intussen aan de slag om de herindeling op te pakken. 
➢ De gemeente Haren heeft een achterstand in het proces opgelopen. Vanuit 

Ten Boer wordt bewaakt dat dit niet ten koste gaat van de eigen gemeente. 
➢ In oktober neemt de raad drie besluiten, namelijk over: 

• dorpsvernieuwing 

• gebiedsgericht werken 

• de toekomstvisie op het gebied Ten Boer. 
 

7. Vaststellen jaarrekening 2017 
Portefeuillehouder Postma is tevreden met de goedkeuring van de accountant, het 
meerjarenbeeld en dat het feit dat na een periode van de art. 12 status de gemeente 
straks netjes overgedragen kan worden. 
 
De raad besluit de jaarrekening 2017 ,met inachtneming van de opmerking onder 
punt 1a , vast te stellen. 
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8. Grondexploitatie Dijkshorn 
 Er zijn nog 40 kavels beschikbaar. De verwachting is dat deze voortijdig  
 verkocht en bebouwd zijn. Daarnaast komen er kavels beschikbaar binnen de  

bebouwde kom (op de plek van de scholen, de voormalige Plus supermarkt en in het 
Centrumplan). 
 
De raad besluit: 
1. De geheimhouding te bekrachtigen. 
2. De herziene exploitatiebegroting Dijkshorn, peildatum 31-12-2017 en de 

Toelichting Grondexploitatie Dijkshorn vast te stellen. 
3. De opbrengsten van de 25 verkochte kavels toe te voegen aan het resultaat. 
4. Akkoord te gaan met het reserveren van een bedrag voor de uitbreiding van 

de speeltuin. 
5. Akkoord te gaan met het reserveren van een bedrag voor een eventuele 

fietsverbinding Riekele Prinsstraat en de Schepperij.   
 

Mw. Pestman dient namens de PvdA een motie in betreffende een parlementaire  
enquete naar de gevolgen van de gaswinning. De motie wordt aangehouden tot 
september om dan te bezien of het gezamenlijk indienen  met de motie die er ligt van 
de ChristenUnie, een optie is (samen met de andere aardbevingsgemeenten.)Motie is 
bij dit verslag gevoegd. 
 

9. Perspectiefnota  
Portefeuillehouder Postma vond het intensieve, maar goede jaren. Zij bedankt in het  
bijzonder controller Wim Toonder voor zijn inzet. 
 
De raad besluit om de Perspectiefnota 2018 vast te stellen en de gevolgen van 
de voorjaarsnota 2018 en de invulling van de PM-posten te verwerken in de begroting 
2018. 

                      
10. Sanering stortplaats Woltersum (voormalig zwembad) 
 Portefeuillehouder De Vries dankt in het bijzonder voormalig beleidsregisseur Richard 

Dekker die heel hard heeft gewerkt om deze sanering mogelijk te maken. 
 
De raad besluit: 
1. € 600.000 beschikbaar te stellen als bijdrage van de gemeente Ten Boer aan 

scenario 3B, namelijk het verwijderen van de stortplaats Woltersum. 
2. Het bedrag van € 600.000 te dekken uit de algemene reserve. 

 
11. Exploitatie zwembad De Blinkerd 2018 en volgende jaren  
 Portefeuillehouder Heidema bedankt het bestuur van BES voor hun enorme inzet en  
 wenst ze succes met het vervolg. Hij bedankt controller Wim Toonder en  
 beleidsregisseur Kit Kegelaar voor het helpen bij de verzelfstandiging van het  
 zwembad. 

De raad besluit: 
1. Het structurele budget in de gemeentebegroting voor zwembad De Blinkerd 

met ingang van 1 januari 2018 te verhogen met € 55.000 en vast te stellen op  
€ 209.700. 

2. Van dit budget met ingang van 1 januari 2018 een structurele subsidie te 
verstrekken aan de stichting BES van € 105.100. 

3. Van het onder 1 genoemde budget voor de MIOP jaarlijks € 59.000 te 
bestemmen. 

4. Van het onder 1 genoemde budget € 45.600 te bestemmen voor de  
eigenaarslasten, zoals kapitaallast, verzekeringen en belastingen. 

5. De onder 2. genoemde subsidie jaarlijks te indexeren volgens de binnen  
Ten Boer gebruikelijke t-2 systematiek voor gesubsidieerde instellingen. 
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6. De éénmalige dotatie algemene reserve voor de opvang van tegenvallers bij 
 de stichting BES vast te stellen op € 50.000. 
7. Eénmalig in 2018 een extra storting te doen in onze voorziening voor de MIOP 

van € 250.000. 
8. Het bovenstaande te verwerken in de Voorjaarsnota 2018. 

 
12. Begraafpark Ten Boer 
 De raad maakt zich zorgen over de hoge tarieven. Na de herindeling is een  
 prijsvergelijking gewenst. Het maaien van het park wordt vanaf volgend jaar in de  
 reguliere planning van het onderhoudsprogramma meegenomen. 

 
De raad besluit om in verband met het upgraden van het begraafpark € 82.150 
beschikbaar te stellen. 

 
13.  Regionaal woondocument in het kader van Regiovisie Groningen-Assen 
 Regiobreed is de inhoud van dit document al vastgelegd. Dit besluit is een formaliteit.  

In dit document is weinig aandacht voor het aardbevingsgebied, echter dit onderwerp  
krijgt wel veel aandacht in de bijeenkomsten. 

 
 De raad besluit om het regionaal woondocument vast te stellen. 
 
14. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 
                  
       

Aldus besloten in de openbare  
       vergadering van de raad van Ten Boer, 
       gehouden op 26 september 2018.  
 
       De raad voornoemd, 
 
 
                              F. de Vries, voorzitter 

 

   
M.C. Huisjes, loco- griffier      
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         TEN BOER        
MOTIE 
betreffende een parlementaire enquête naar de gevolgen van de gaswinning 
De Raad van de gemeente Ten Boer, in vergadering bijeen op woensdag 27 juni 
2018, 
gelet op: 
• De enorme problematiek die de gaswinning in Groningen veroorzaakt. 
• De toenemende gevoelens van wanhoop van bewoners die ervaren dat alle 
hulp uitblijft. 
• De machteloosheid van lokale bestuurders tegenover de Rijksoverheid. 
overwegende dat: 
1. De schadeafhandeling volledig vastloopt. 
2. Veel huizen en boerderijen door de aardbevingen van de afgelopen jaren 
zodanig beschadigd zijn dat sloop/nieuwbouw de enige oplossing is. 
3. Er nog steeds geen fonds is waar Groningen uit kan putten om de problemen 
lokaal aan te pakken. 
4. De Tweede Kamer er blijkt van geeft geen vat op de materie en op de 
verantwoordelijke minister te hebben. 
5. Het vertrouwen van de getroffen bevolking in de Rijksoverheid volledig weg is. 
concludeert: 
Dat het tijd is dat de Eerste Kamer gebruik gaat maken van het recht om een 
parlementaire enquête te houden. 
besluit: 
De leden van de Eerste Kamer op te roepen om door middel van een parlementaire 
enquête het falen van de Rijksoverheid in het gaswinningsgebied te onderzoeken en 
met aanbevelingen te komen om de problemen op een duurzame manier op te 
lossen en het vertrouwen van de inwoners te herstellen.  
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
De fractie van de PvdA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


